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Verlenging tijdsbestek prikkelarme kermis en huidige op-
zet 
 

 
Schriftelijke vraag van het PvdA Wijchen 

Ingediend: 4-10-2022 

 

Aanleiding: 

De Wijchense kermis is elk jaar een groot feest. Sinds een aantal jaar is er ook een zoge-

noemd prikkelarm anderhalf uur, waarin onder anderen de muziek minder hard is en de 

attracties aangepast zijn, zodat zoveel mogelijk mensen van dit feest kunnen genieten. Dit 

prikkelarme anderhalf uur wordt als erg prettig ervaren door bezoekers. Echter het huidi-

ge prikkelarme anderhalf uur is te kort om de kermis te ervaren. Daarnaast kunnen men-

sen wellicht niet op de betreffende dag vanwege werk. Zij zouden graag een verlenging of 

uitbreiding zien van de huidige anderhalf uur. Dit zodat iedereen goed van de Wijchense 

kermis kan genieten. 

 

 

Vragen: 

1. Hoe kijkt het college aan tegen, dan wel een verlenging van de tijd van de prikkel-

arme kermis, dan wel, of ook de prikkelarme kermis op meerdere dagen in te voe-

ren? 

2. Is het college bereid om bovenstaande opties te onderzoeken? En zo, ja bij een po-

sitieve uitkomst dit in te voeren met ingang van de kermis 2023? 

3. Tot slot, is er sinds 2 jaar nu een andere opzet voor de kermis (kasteeltuin, en niet 

meer op het marktplein). De vraag is hoe deze opzet ervaren wordt, en wordt dit 

geëvalueerd?  

 

 

 

 

Namens de fractie PvdA Wijchen, 

 

Titus Burgers 

 


